
PROTOKOL NR XLIV 05
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odb¡ej w dniu 29 listopada 2005 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. 1.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 1000 otwarla obrady XLII

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady rozpoczQto przy obecnoici na sali obrad 18

radnych na stan 21 radnych, co stanowi 85,71 oA ogólu Rady. Przewodniczqca stwierdztla

quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjg goici w osobach: Burmistrz

Marek Wolski, Zastgpca Buimistrza Marcin Piszczek, Dyrektor Zarzqdu Dróg Powiatowych

Marek Grad, Komendant Powiatowy Policji Andrzej Pi4tek, Komendant Powiatowy

Paústwowej Strazy Pozarnej Stanislaw Wijas. Przewodniczqca Rady powitala radnych,

naczelnikó w wydzialów Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy,

oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Teofila Sgka na sekretarza obrad.

Radny Sgk wyrazil zgodp.
Sekretarzem obrad jednogloSnie wybrano radnego Teofila Sqka.

4 d . 2 .
Przewodnicz4ca Rady usprawiedliwila nieobecnoSó radnego Alfreda Bialego i radnego

Krzysztofb Chalupki na sesji w dniu 26 puidziernika 2005 roku oraz nieobecnoéó radnego

Alfreda Bialego i radnego Ryszarda Dzwonka na sesji w dniu 8 listopada 2005 roku.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porzqdku obrad.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 18 radnych/ jednogloénie

pr zyjgla porz4dek obrad.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

Z. Usprawiedliwienie nieobecnoÉci radnych na sesjach w dniach 26 puidziernika i 8

listopada 2005 r
3. Przyjpcie porz4dku obrad.
4. Przyjpcie protokolów zpoprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzednich sesjach.

8. Uchwala w sprawie zmianw bud2ecie miasta i gminy na 2005 rok.
g. Uchwala w sprawie okreslenia wzorów formularzy i deklaracji na podatek rolny,

podatek leény oraz podatek od nieruchomoSci-
10. Uchwala w sprawie obnizenia ceny skupu zy.ta do celów wymiaru podatku rolnego

na 2006 rok.
1 1. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoici na 2006

rok.
12. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku od posiadania psów,

okreÉlenia terminu platnoSci oraz jego poboru w 2006 roku.
13. Uchwala w sprawie. ustalenia wysokoéci stawek podatku od Srodków transportowych

na rok 2006.
14. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wmurowanie tablicy pami4tkowej w Szkole

Podstawowei w Potoku Wielkim.



15. Uchwala w sprawie uchwalenia
z organizaqami pozarzqdowymi oraz
pozytku publicznego na rok 2006

16. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian
2005 r. stanowi4cej gminny program

Programu wspólpracy Gminy Jgdrzejów
innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoéó

w uchwale nr XXXJ2781O5 z dnia24lutego
profrlaktyki i rozwi4zywania problemów

alkoholowych.
17. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeduby w drodze przetargu nieruchomoéci

komunalnej.
18. Uchwala w sprawie likwidacji Zarz4du Budynków Mieszkalnych w Jpdrzejowie

i utworzeniaZaYJadu Uslug Komunalnych w Jpdrzejowie'
19. Uchwala w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowi4cych wlasnoéó

Gminy Jgdrzejów.
20. Sprawozdanie z dzial.alnoSci Samorz4dowego Domu Kultury w Jpdrzejowie.

21. Odpowiedzi na interpelacje.
22. Sprawy rózne.
23. Zamknigcie obrad.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolów z sesji w dniu 26 puidziernika i 8 listopada 2005

roku.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjqla protokoly z poprzednich sesji'

Na salg obrad przybyl radny Andrzej Hatny; obrady kontynuowano przy obecnoÉci na sali

obrad 19 radnvch.

A d . 5 .

1. Radny Stanislaw Baraúski poinformowal, ze zglosili sig do niego mieszkaúcy ul.

Partyzantów w sprawie przejazdu na tej ulicy. Byli w tej sprawie w Rejonie Dró8,

gdzie powiedziano im, 2e migdzy szynami jest teren kolejowy. Ze wzglgdu na to, 2e

lolejka jest Gminy, wigc nikt tego nie zrobi, tylko my musimy. Takie same przejazdy

14 ná ui. Przypkowskiego i na ul. Lysakowskiej. Na tych trzech przeiazdach migdzy

szynami frzeba coé zrobió.
Z. nádny Stanislaw Baraírski poinformowal, 2e rada solecka i mieszkancy zobowiqzali

go do zapyl¡ania sig, co z uregulowaniem Brzeínicy. Sprawa ta nie jest rozwi4zana

ód ponad 10 lat. Mówi sig, ze jest to nie nasze zadanie. Po analizie okazalo siQ,

Le izeczywi|cie nie jest to zadanie gminy, ale wystarczy wniosek z urzqdu

do melioracji, aby pozyskaó pieni4dze, za które mo2na by to zrobió.

Radny prosi o pisemn4 odpowiedZ na obydwa wnioski.
3. nádny Jóief Kpdra przypomnial, 2e od trzech miesigcy zwraca siQ w sprawie

przystanków na Wolicy, Borkach i Piaskach. Na Wolicy i Borkach wystarczy

naprawió dach, natomiast na Piaskach przystanek zostal zabrany. Przyszla z\ma,

a ludzie nie maj4 sig gdzie schronió.

Radny Bogdan Król powiedzial. Ze melioracje wykonywane sq na l4kach. Ie2eli caly

budzet bpdzie dany na Brzeinic¿, to ucie¡pi4 na tym wlajciciele l4k.

Radny Stanislaw Baraúski: Pan pomylil pojgcia. Nowa melioracja, to nie jest

konserwacja melioracji Nikt nie sigga po pieni4dze z konserwacji. Nowa melioracja,

regulowanie rzek, jest finansowana ze Skarbu Paistwa. Nie wchodzi w grq zabranie

irodków ze spolki wodnej.



Na salp obrad przybyl radny Ryszard Dzwonek i radny JanZipbihski; obrady kontynuowano

przy obecnoSci na sali obrad 21 radnych.

4. Radna Janina Szreniawa zapylala. czy Burmistrz mial zaproszenie nawczorajsz4 Radq

Spoleczn4 ZOZ odnoSnie funkcjonowania szpitala. Nie mozna sig opieraó na tym,

ze szpital podlega pod powiat; szpital byl budowany przez mieszkaiców miasta,

gminy i powiatu. Spoleczeí'rstwo nie dopuSci, aby szpital byl z lpdtzejowa zabrany.

Rada prosi, aby Burmistrz zainteresowal sig szpitalem.
5. Radna Janina Szreniawa ponawia wniosek o lodowisko w Parku 700-Lecia.

6. Radny Wojciech Bilewicz, na proSbg autorów, odczytal pismo podpisane przez 634

miejstowyóh handlowców i przedsipbiorców skierowalo do Burmistrza i do Rady

Miej skiej, bedqce protestem przeciwko budowie supermarketu'

Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik poinformowala, 2e na jej rpce równiez wplynplo

to pismo, ale sq to sprawy, które nie dotycz4 tej sesji. Jest przygotowywana uchwala

w sprawie zmian, na nastQpn4 sesjg.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami

4 d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzednich sesjach.

A d . 8 .
W imieniu Burmistrza Miasta Jgdrzejowa Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch zglosila

autopoprawkg polegaj4c4 na zmianie w $ I pkt. I zamiast: ,dzia\ 921 rozdz. 92105 S 0690 -

kwoia 4 900,00;' bpdzie: ,dzia\ 921 rozdz. 92105 $ 0960 - kwota ... 4 900,00"' S4 to

darowizny otrzymane od sponsorów.

przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytal.a uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr )(LII I 356 I 05 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na 2005 rok nastppuj4c4 iloSci4 glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 2 1
- 0
- 0

fuchwala nr XLIV356/05 w zalqczeniu do protokolu/.

4d .9 .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqca Rady Miej skiej Ewa Ptasznik odczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.



Za

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg Nr XLII I 357 / 05 w sprawie

okreólenia wzorów formularzy i deklaracji na podatek rolny, podatek leény oraz podatek od

nieruchomoSci nastgpuj 4c4 ilo sci 4 glosóu' :
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymato sig - 0
fuchwala nr )OII/357105 w zal1czeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqca Rady Miej skiej
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie
obnizenia ceny skupu 2yfa do celów

2 T
0
0

w zalqczeniu do protokolu/

Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.

powziqla uchwalg Nr XLII / 358 / 05 w sprawie
wymiaru podatku rolnego na 2006 rok nastgpujqcq

iloSci4 glosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
/Uchwala nr )il-IV3 58/05

Ad.  11.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch poinformowala,2e przed przygotowaniem projektu

uchwaly Euroubojnia i Komenda Wojewódzka Policji, zwrócily sig o zwolnienie z podatku od

nieruchomoÉci. Rada Miejska nie moze wprowadzaó zwolnien podmiotowych, moze jedynie

zwolnienia przedmiotowe. Poniewa2 dotyczy to dwóch indywidualnych podmiotów, jedynie

Burmistrz mo2e zastosowaó w trakcie roku ulgg podatkow4 w formie umorzenia podatku

bqdt odroczenia, czy roztolenia na raty, natomiast Rada nie mo2e podjqó uchwaly

o zwolnieniu z podatku tych dwóch podmiotów.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp Nr XLII I 359 I 05 w sprawie ustalenia

wysokoéci stawek podatku od nieruchomoéci na 2006 rok nastgpujqc4 iloÉci4 glosów.
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
,{Jchwala nr XLII/359/05 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcq Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 103s oglosila przerwp

i poinformowala, Le po przerwie obrady bgd4 prowadzone przez Wiceprzewodniczqcego

Rady Miejskiej Pawla Smor4ga.

Obrady wznowiono o godzinie 1105.

Za



Ad. 12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczylal uzasadnienie do

projektu uchwaty.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odc4rtal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 16 radnycU powzigia

uchwalg Nr )(LII I 360 / 05 w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku od posiadania

psów, okreélenia terminu platnoéci oraz jego poboru w 2006 roku nastppujqcq iloici4 glosów:

Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
Nchwala nr XLIV360/05 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczTrtal uzasadnienie do

projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 20 radnycV powzigla

uchwalp Nr )(LIl I 361 I 05 w sprawie: ustalenia wysokoéci stawek podatku od Srodków

transportowych na rok 2006 nastgpujAcQ iloSci4 glosów.
Za
Przeciw

- 2 0
_ n

Wstrzymalo sig - 0
fuchwala nr XLII/361/05 w zalqczeniu do protokotui.

Ad. 14.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkg: $ 3 otrzymuje brzmienie: ,,Uchwala

podlega ogloszeniu w Dzienniku Urzqdowym Województwa Swigtokrzyskiego i wchodzi

w zycie po uptywie t4 dni od daty ogloszenia".

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczytal uzasadnienie do

projektu uchwaty.
Radny Jan Zipbiiski w imieniu spolecznoSci szkolnej i mieszkaúców prosi

o pozytywne ustosunkowanie sig do tej uchwaly. Radny podzipkowal inicjatorce - Prezes

ZNP Elzbiecie Dorobczynskiej za pamigó o tych, którzy odeszli, którzy walczyli o polskq

szkolg w czasach, kiedy takq walkg moína bylo przeplació 2yciem.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odcrytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 20 radnycV powzigla

uchwalg Nr XLII I 362 105 w sprawie wyrazenia zgody na wmurowanie tablicy pamiqtkowej

w Szkole Podstawowej w Potoku Wielkim nastgpuj4c4 iloSci4 glosów:
- 2 0

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
fuchw-ala nr XLII/362105 w zalqczeniu do protokolu/

Za



Ad. ls.
Wiceprzewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Smorqg odczytal uzasadnienie do

projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczylal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 20 radnych/ powzigla

uchwalg Nr XLII I 363 105 w sprawie uchwalenia Programu wspólpracy Gminy JQdrzejów

z organizacjami pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoéó pozytku

publicznego na rok 2006 nastgpuj4c4 iloSci4 glosów:
z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
AJchwala nr XLIV363/05 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczytal uzasadnienie

do projektu uchwaly.
Radny Jan Zipbihski zapy'tal, czy z tych pienigdzy skorzystaj4 wszystkie parafie,

czy tylko parafie jgdrzejowskie.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedz\a\, 2e pod uwagp s4 brane wszystkie parafie

i wszystkie dzieci, które potrzebujq pomocy.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawet Smor4g odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 19 radnych/ powziqla

uchwalg Nr XLII I 364 / 05 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XXXl278l05

z dnia 24 lutego 2005 r. stanowi4cej gminny program profilaktyki i rozwi4zywania

problemów alkoholowych nastppuj4c4 iloSci4 glosów:
z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I
AJchwala nr XLII/364105 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odcrytal uzasadnienie do

projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 19 radnych/ powzipla

uchwalg Nr XLII I 365 / 05 w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu

nieruchomoSci komunalnej nastgpujqcq iloéciq glosów.
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XLII/365/05 w zúqczeniu do protokolu/.
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Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g
trwajqcq do godziny 1210.

o godzinie l130 oglosil przerwg

Ad. 18.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel

projektu uchwaly.
Smor4g odczylal uzasadnienie do

Wiceprzewodnicz4cy przypomni al, 2e w danej sprawie radny
il4czny czas wyst4pienia nie moze przekroczyó 5 minut.

mo2e zabieraó glos dwukrotnie

Radna p1lzbieta WiÉniewska: Treéó uzasadnienia powinna przedstawió radnym nie

tylko cel, ale przede wszystkim skutki finansowe uchwaly. Tymczasem w uzasadnieniu

dolq.rony* do projektu uchwaty nie wspomniano o tym, jakie dzialania bqdq podjqte

i w jakim czasie nowopowst aly zakJad uzyska plynnoéó finansow4 a o to przeciei wszystkim

radnym chodzi. Jako Rada - organ zalozycielski dla tego zakladu - winniSmy byó pewni tego,

ze nowopowstaly zaktad to nie tylko usunigcie kierowników starych zakladów, ale takie

powstanié nowego zak\adu, który ma sluzyó mieszkaúcom, a tak2e utrzymaó dobrq kondycjq

finansowq. Panie Burmistrzu. Jeóli targowica - jak zostaliÉmy poinformowani na komisjach -

ma nie wchodzió w sklad nowopowsta\ego zaHadu, to odejdzie równiez okolo 250 000

z administrowania tq targowic4. Jak wipc nowy zal<\ad, który bgdzie pozbawiony tych

pienigdzy, utrzyma plynnoéó finansow4, bedzie mial odpowiedniq kondycjp ftnansow4

przejmuj4c jednoczeénie wszystkie zadania starych zakJadów? Wysoka Rado. Ja mam

w4tpliwo$ci, których nie rozwiewa uzasadnienie do projektu uchwaly. St4d mój wniosek, !y

nowopowstalego Zakladu Usfu -q Komunal nych.

Radny Adam Wójcik: Do podjpci a decyzji powinniémy w uzasadnieniu mieó jednak

peiny wymiar kosztów. Zwracam uwagg, 2e samo przeksztalcenie tez bpdzie kosztowaó.

trzeba wymienió tablice informacyjne, pieczqtki, byó moze papiery firmowe itd. Koszty tej

dzialalnoéci tez bgd4. Z uzasadnienia, które Pan Burmistrz nam przedstawil do uchwaiy,
jedno jest pewne: zsumowane bedq dochody, ale nie wszystkie, bo targowica jest wyl4czona,

zsumowane zostan4 zobowiqzania i zsumowane zostan4 koszty. Czyli bgdziemy mieli jeden

zaklad, ale z wigkszymi zobowi¿zaniami. Druga sprawa to jest problem, który jest moim

zdaniem najwazniejszy'. jak pamigtamy z poprzednich sesji na temat Zarzqdu Budynków

Mieszkalnych, osobiécie Pan Kierownik Jach deklarowal nam tu wszystkim, 2e zobowiqzania

wobec Dalkii, które -ponad 500 000 - s4 procesowane, on gwarantuje pozytywny efekt. Nie

gwarantowalw 1OOaA, bo nikt nato by sig nie odwazyl, zeby gwarantowaó zasqdy, ale na

podstawie posiadanych dokumentów, jest w stanie przy pomocy swoich sluzb te pieniqdze

odzyskaó od Dalkii. Jezeli polozyl przed nami swój autorytet, to w tym ukladzie my go

zwolnimy, jezeli dzisiaj podejmiemy te uchwalg. Iu2 ktos inny bpdzie ponosil

odpowiedzialnoéó za te pieniqdze, za tQ sprawQ. Nie wiadomo, jak to sig wtedy skoñczy, bo

kto$ inny, po analizie materialów moze dojió do tego, ze wlaéciwie Dalkia ma racjg, a nie my,

w zwiqzku z tym idimy do Dalkii, ugódimy sig jakoé i zalatwmy tQ sprawg. Tu jest, moim

zdaniem, najwigksza obawa, bo wtedy, niestety, bgdziemy my musieli, jako Rada, pokryó te

wszystkie naleznoéci wobec nowo utworzonego zakladu budzetowego. To jest dla mnie

podstawowa informacja. jak ten temat w nowym ukladzie bylby pilotowany. Wiemy, ze
jednym z powodów, ze sig tym zajmujemy, jest to, 2e zobowi4zania rosnQ. Ale nikt do tej
pory nie powiedzial i w uzasadnieniu tego nie ma, dlaczego tak sip dzieje. Jezeli Zarzqd
Budynków Mieszkalnych aktualnie po sprzeda2y mieszkaú i zawi4zaniu wspólnoty

mieszkaniowej, w dalszym ciqgu zobowiqzany jest do sprzqtania wokol tego budynku,
dlatego, 2e sprzedaje sip mieszkanie z gruntem po obrysie budynku. To sig dziep w ten
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sposób, Le calqresztg poza obrysem ktos musi sprz4taó, odSniezaó, piaskowac i za to ZaHad

ponosi odpowiedzialnoSó. Nigdy nie ma tak, zeby w budynku wielorodzinnym byly wszystkie

mieszkania sprzedane, a nawet jak bgda wszystkie sprzedane, to i tak poza obrysem budynku

my, jako gmina, musimy wylolyó irodki na sprz4tanie. KtoS musi byó tam oddelegowany,

mieó oprzyrz4dowanie idokonaó czynnoSci leZqcych po stronie gminy. Gwarantujp,2ekuhdy
inny zaklad budzetowy, jeaeli nie bgdzie mial prawidlowo ustawionego budzetu, to bpdzie na

koniec roku przynosil niezaplacone faktury. Nie ma innego wyjÉcia, bo to nie jest firma

dochodowa Tym bardziej, ze -pamigtam- zwÍacal siq Kierownik Jach wielokrotnie na sesji,

o umozliwienie mu robienia uslug dla podmiotów zewngtrznych. Byla na tej sali informacja,

ze takiej prawnej mozliwoéci nie ma. Prawo sig widaó teraz zmienilo, bo w nowym statucie,

dla nowego zakladu, taka mozliwoóó jest stworzona. Tutaj mamy nierówne traktowanie

podmiotów Stary podmiot nie moZe robió - nowy moZe.

Radny Stanislaw Baraúski. Pozostawió te zalJady tak, jak s4 w tej chwili - jest

to niemozliwe, bo bgdzie nadal roslo zadfuzenie. Np. sohys zbiera podatek i my za to

placimy, natomiast ZBM zbiera optaty za wodg, za Smieci, i zato nie ma grosza; malo tego,
jeszcze musi doplació, bo jak nie zebral tyle ile potrzeba, to musi doplació. Pozostawió to

nadal, nie mo2na. Przed chwil4 kolega powiedzial, 2e w jednym moze robiÓ zlecone roboty,

a drugim nie. Jezeli pozostawimy, to nadal nie bgdzie mógl robió tych zleconych prac i znów

bpdzie zadlu2enie. Tak - bgdzie zlecenie robienia chodnika czy czegoi innego i pewne kwoty

z tego tytutu wplyn4. Jezeli bgdzie za*ad przeksztalcony, bgdzie moZna automatycznie

zmienió umowy. S4dzg, 2e ta propozycja jest jedynym rozwiqzaniem. Proszg siQ zastanowió

i zaglosowaó za przeksáalceniem. Kiedy jeszcze przewodniczqeym Komisji Rewizyjnej bvt

Pan Smor4g stawialiémy taki wniosek" i przez rok nie zrobilismy nic. a zadluzenie wzroslo.

Jeéli tak to zostawimy - nic sig nie zmieni. Ieleli bgdzie nowy zaklad bpd4 nowe umowy;

niektórym trzeba bgdzie wypowiedzieó. Jeden z wniosków Komisji Rewizyjnej, który bpdzie

przedstawiony na nastqpnej sesji brzmi: aby nowy zakJad przei$ sprz4tanie miasta i wywóz

Smieci, a w leasing wziqc dwa samochody cigzarowe * ómieciarki. Wtedy pieni4dze z tego

ty'tufu splacq te samochody i leszcze zysk zostanie. Dzisiaj zbiera za Émieci i oddaje

pr)'\¡/atnemu. Jest to niewtaSciwe. Proszg radnych o poparcie.

Burmistrz Marek Wolski: obejmuj4c funkcjg Burmistrza, w pierwszych dniach

Paústwo zwróciliScie mi uwagp na sytuacjq, jaka jest w ZBM. ld4c naprzeciw waszym

propozycjom podj4lem próbg naprawienia. W tej chwili z sugestii niektórych radnych slyszg:

czy warto. Ja dajg propozycjg, którq przemyÉlalem. Ustosunkujg sig do pewnych paistwa

wniosków. Jakie s4 skutki finansowe. Ja chcg powiedzieó, 2e przychodami tego zakladu -

pisze w uchwale - sq wplywy z wykonywanych uslug. Te uslugi -ustugi w ramach

gospodarki komunalnej przez jednostki samorzqdu terytorialnego- mogQ byó wykonywane

przez zakJad budzetowy lub spólki prawa handlowego. ZRB jest gospodarstwem

pomocniczym - to tez jest pewne uregulowanie pewnych spraw. PrzygotowujQc projekt

budzetu na 2006 rok szerzej spojrzalem na to; jak nietrudno zauwaLyó jest tam wiele zadah.

które nowy zaklad moze wykonywaó. Jest okolo 1,5 ml zlotych do przejgcia przez

nowopowstaly zaklad, który pewne ujemne skutki finansowe moze uzupelniaó tQ

dzialalnoóci4 - sama gospodarka mieszkaniowa nie bgdzie przynosió dochodu. Schemat

organizacyjny -jak pisze w materialach do uchwaly - okreéli nowy kierownik zakladu. Co do

zobowiqzaó wobec Dalkii uwa'Zam, ze ci4gloÉó wladzy obowiqzuje. Tak jak ja realizujp

pewne zadania poprzednika tak i nastgpny kierownik bEdzie realizowal. Kto poniesie

odpowiedzialnoSó za to? Teraz ja zapytam: kto ponosi odpowiedzialnoSó w tej chwili za taki

wynik finansowy, jaki klaruje siE na koniec roku? Ja chca po prostu zatrzymaó tg lawing,

która moze spowodowaó jeszcze gorsze skutki w przyszlym roku. Przepraszam bardzo. BgdQ

nowe wybory; wielu z Panstwa nie uzyska mandatu i zostawimy nastgpcom jeszcze gorszq

sytuacjg? Chcp to zatrzymaó i poprawió sytuacjq ZBlr4 i kasy miejskiej.



Radny Ryszard Dzwonek. Zastanawiam sig, czy w tej uchwale nie chodzi po prostu

o zmiang kierownika, bo wiadomo, 2e za sytuacjp, w jakiej znalazl siQ zaVJad.

odpowiedzialnoió ponosi w glównej mierze kierownik, a jak wiemy kierownik jest radnym

powiatowym, wipc nie ma mozliwoéci odwolania go w inny sposób. Nasuwa siQ sugestia, ze

i4czenie iych dwóch zakladów jest po to robione, aby kierownika pozbawió funkcji'

Zastanawiám sig, czy rozmawialiicie Paistwo z kierownikiem; mo2e ktoS inny by

poprowadzil ten zaklad i spróbowal go wydobyó z tej zapaÉci Bylaby to najprostsza forma

zmiany i próba uzdrowieni a - czyli wymiana osoby, która zarzqdza zalúadem. Teraz mamy

rewolucjg, a mo2na by to zrobió w inny sposób. Czy to nie bylaby lepsza forma?

Radny Adam Wójcik: Jestem podbudowany tym, 2e Pan Burmistrz zrobtl ten krok

w kierunku poprawienia sytuacji. O ile sobie przypominam, ja tez takie wnioski skladalem-

aby co$ z tym fantem zrobió. To jest sluszna koncepcja. Obawy moje s4 tego rodzaju, ze my

poiejmujemy dzisiaj decyzjp zasadnicz4 kierunkowq, o powaZnym znaczeniu dla przyszloici

cale¡ gminy. W zwiq¿ku z tym dobrze by bylo, aby w uzasadnieniu bylo dokladnie

powieázianl nie to, jak jest, ale jak bgdzie od 1 stycznia przyszlego roku. Tego mi wlaénie

w tym uzasadnieniu brakuje i na to zwÍacam uwage. Chcialem teL uzyskaó odpowiedí na

pytánie: dlaczego to ZarzqdBudynków Mieszkalnych w obecnej strukturze organizacyjnej nie

mógl robió uslug dla podmiotów zewngtrznych, choó to tez jest zaklad budzetowy, a nowy

zaI<lad bpdzie mógl. Przedtem prawnie to bylo niemozliwe, atefaz prawnie jest to mozliwe.

Co sig zmienilo w prawie?

Radna Elzbieta Wiéniewsk a'. ja teZ chcialam powiedzieó, 2e interesuje mnie to, co

powiedzial radny Adam Wójcik. Ile przeznaczymy na dzialalnoéó tego nowopowstalego

zakladu? To jeit wahne, bo nie bgdzie w nim targowicy. Targowica przynosila zysk

z administrowania w kwocie 250 000. Czy my te 25A 000 w takim razie ewentualnie

z budzetu dolozymy póániej? Bo ja nie wiem, jak bqdzie dzialal zakJad przejmujqc wszystkie

obowi4zki, przejmuj4c pracowników - bgdzie ich 55 - a wydzielaj4c targowica, ktÓra

p.rynorilu zyski-- ¡ai UgO"ie sig ten nowy zakJad utrzymywal? Z czego? Przecie2 podejmujqc

uch*alg my nie du*y mieszkancom, którzy zalegai4 za mieszkania ,,w kieszeír". To oni

najwigkszy dfug genéruj4 bo oni nie plac4 za te mieszkania. Na jak4 kwotg zalegap

mieszkaicy z oplatami czynsnt? W jaki sposób my te pieni4dze przekuhemy nowemu

zakiadowi?

Radna Maria Baranska: Chcialam siQ ustosunkowaó do wypowiedzi kolegów.

Kierownik bgdzie wyloniony w drodze konkursu i nikt nie zabroni równiez obecnemu

kierownikowi startowaó do tego konkursu. Co do strategii, to wydaje mi siQ, ze kierownik.

który bgdzie wyloniony, przedstawi tp najlepsz4 strategip uzdrowienia tego zakladu. Taki

kierownik zostanie *yioniony, który przyjdzie z konkretnQ propozyciU z konkretnymi

rozwrqzaniami i to on bgdzie odpowiedzialny za ksztalt tego zakladu. Co do finansowania, to

bedzioto w postaci dochodów z uslug komunalnych, które bqdzie zaklad wykonywal. MyÉ19,

Le na razie debatujemy nad rozlanym mlekiem, bo nikt chyba nie chce kierownika pozbawió

funkcji; moze startowaó do konkursu. Je2eli przedstawi tak4 strategig, ze nas wszystkich

bpdzie zadowalala, to pewnie wygra konkurs i bgdzie prowadzil zaVJad tak, jak potrzeba.

Radny Stanislaw Barañski: Ja na Komisjp Rewizyjn4 poprosilem obydwóch

kierowników zakladów. Zaden z kierowników nie wnosil sprzeciwu odnoSnie pol4czenia

zakladów. Skoro kierownicy nie kwestionuj4 tego, to dlaczego my mamy stac na

przeszkodzie? Tak, jak powiedziala radna Baraiska, kierownicy maj4 prawo stawaó do

konkursu. Kierownicy na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej nie wyrazili sprzeciwu.



Burmistrz Marcin Piszczek: Co do administrowania targowic4 to jest 222 500 z+ -

dokladnie. To nie jest tak, ze to s4 wplylvy, bo tam generowane sq koszty i po odliczeniu tych

kosztów, bior4c po uwagQ tylko koszty pracownicze - jest 5 osób, które s4 zwiq,zane

z administrowaniem targowic4 to jest okolo 80 - 90 000 mniej. To jest 130 000 - jeSli

mielibyÉmy zaokr4glaó tQ kwotQ. Po drugie, przychody - biorec pod uwagq oba zaklady - to

jest práwie 4 ml z\. 130 000 a 4 ml, to juz daje jakiS obraz, jezeli chodzi o przychody. Prawie

i,S *t zl zostalo zagwarantowane w preliminarzu budzetowym na inwestycje w postaci

chodników. Jeleli pozostawimy takq strukturq prawn4: ZRB funkcjonuj4ce jako

gospodarst*o po*ocnicze, w trybie bezprzetargowym to gospodarstwo nie mo2e realizowac

tych inwestycji. To nie jest tak,2e idziemy w kierunku zwalniania kierownika, tylko chcemy

uzdrowió sytuacjg. Trzeba zmienió w ogóle zasady funkcjonowania tego zakladu- Mamy

prost4 propozycjg . Czy tworzyó drugi zaklad budzetowy to jest inna kwestia. Tutaj jest prosta

ipru*u, l4czymy oba zaklady. Byly argumenty, dlaczego nie byly realizowane w roku

biezqcym inwestycje przewidziane dla ZRB: dwa chodniki. Pada argument, Le zaklad nie ma

sily pizerobowej. Uwazamy, 2e jeaeli polqczymy oba zakladY, na pewno bqdq wiQksze

mozliwoSci przerobowe. Mówi Pani o 55 pracownikach. To nie jest tak do koúca, dlatego, ze

jest umów i jest 6 umów zleceí. Pani mówi o kosztach, które sQ generowane przede

wszystkim pri". osoby pracuj4ce. My chcemy pewne rzeczy zrobió bezkosztowo. To te2 jest

w uzasadnieniu napisane jasno, czysto i klarownie,2e rozwi4zywane s4 umowy na czas

okreslony. W ramaóh ZB}d pracuje 6 osób zatrudnionych na czas okreÉlony. Umowy z dniem

31 grudnia tracq waznoéó. Jezeli jakiekolwiek roszady personalne miatyby miejsce, to jest to

rgodn. z uwagami i wnioskami Pañstwa, aby ograniczyó zatrudnienie w ZBM. Na komisjach

byla przywotywana uchwala z bieaqcego roku, dotyczqca ograniczenia pracowników. Z tych

3S oiO¡ zostalo zwolnionych 6 i 4 osoby zostaly przyjgte na umov/Q zlecenie. Ten problem

te2 bgdzie rorwiqzany przy tej okazji. Te 130 000 z administrowania targowic4 które s4

faktycznym dochodem, po odliczeniu kosztów, bpdq mialy pokrycie w wydatkach

budietowych na inwestycje zwiqzane z remontami chodników. Taka forma prawna, jak4 jest

za¡Jadbuázetowy, czy spólka komunalna, ma podstawy do starania sig o inwestycje bez trybu

przetargowego.

Radna Janina Szreniawa. Zastanawia mnie, 2e Pan radny powiedzial, ze rewolucjp

tutaj robimy. Ta rewolucja ci4gnie sip od pol roku. Dziwi mnie, ze radni chodzili do

Burmistrza i mówili - dlaczego czegoi nie robi z tymi zakladami, a dzisiaj sig chc4 pokazaó.

ze sig rewolucjg robi.

Pan Henryk Michalkiewicz: Czy Burmistrz moZe daó gwarancig,2e ten nowy zaklad

nie bqdzie generowal wigkszych dlugów, anizeli dotychczasowy? JeSli rzeczywiécie s4

wyliczenia ... Ja nie widzg, zeby tu byly wyliczenia. Nie ma wyliczeú ftnansowych, nie ma

rachunku ekonomicznego - podstawowa Ízecz przy tworzeniu ka2dego zakiadu - tzw

biznesplan. Nie ma. Dlatego pytam, czy tu dzié na tej sesji Pan Burmistrz daje gwarancje, ze

ten nowy zaklad nie bgdzie generowal wigkszych strat?

Radny Stanislaw Baraúski: Spoza Rady, zgodnie z regulaminem, powinien siQ zwróció

wczeSniej na piSmie, jeSli chce zabraó glos. Dlaczego Przewodnicz4cy nato zezwala2

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smor4g: Myslg Panie Radny Barariski, ze to jest

temat tak powazny, ze glos z zewnqtrztez powinien byó wysfuchany. Jezeli ma Pan pretensje

do mnie, jako do prowadz4cego, 2e dpuócilem do glosu, to proszg tak4 uwagq zwróció do

mnie. Od iej chwili bgdziemy sig trzymaó regulaminu. Jezeli osoby spoza Rady bqdq chcialy

zabraé glos, proszg sig zapisaó.

Burmistrz Marek Wolski: Nikt nigdy nie da IQ} % gwarancji, ze to jest dobry

i prawidlowy krok. Jest to moja propozycja, w której widzg mozliwoéó uniknipcia dalszej
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degradacji ZBM. Podj4tem ten krok éwiadomie; jakbym nie wierzyl'
przedstawil.

to bym Paústwu tego nte

Na proóbg Wiceprzewodniczqcego Pawla Smorqga Radna
przypomniala treéó zgloszonego wniosku.

Elzbieta Wiiniewska

Radca Prawny Danuta Kiwiorska: Z tego, co Pani radna zglosila, to nie jest 2aden

wniosek formalny; to jest oczywiÉcie wniosek merytoryczny. Jest to wniosek, który wymaga

dokladnego sprecyzowania, w którym punkcie statutu, czy uchwaly chcialaby Pani

wprowadienia takich wniosków. Ale proszg paístwa, moíe ja trochp wigcej odpowiem.

Wprawdzie juz tu na niektóre w4tpliwoSci zglaszane ptzez Paústwa radnych, zwlaszczaPana

Wb¡cita i Pani4 Wiéniewskq odpowiedí zostala udzielona przez zarówno Burmistrza, jak

i Zastgpcg, a takle Pani radna Baranska, uwa"2am, 2e tak istotny glos wniosla do dyskusji.

Proszg Paústwa. Jeéli chodzi o gwarancje, nie jest mozliwe, jak to powiedzial Burmistrz,

dokladne cyfrowe wyliczenie. Nie jest mozliwe, poniewaz sQ pewne wplywy i wydatki

nieprzewidywalne. Skqd moze wiedzieó ktoS, ile czynszu wplynie, ile nie wptynie, ile osób

wplaci, ile nie wplaci, jakie uslugi beda wykonyrvane, a jakie nie bedq wykonywane. To jest,

plroszq Paírstwa, écisle wyliczenie - moim zdaniem - niemozliwe. Rada jest uprawniona do

pó¿jecia zmian organizacyjnych w swoich strukturach. To jest niezbywalne uprawnienie:

Éurmistrz przedstawia wnioski - Rada je podejmuje. Wiele samorz4dów takich róznych

zmian orginizacyjnych dokonuje kilkakrotnie w ci4gu kadencji. To nie jest zaden wymysl,

czy co$ nadzwyczajnego, czy nowego, co by Rada nie mogla podjqó Proszp Paústwa' Na

dziefr 1 stycznia zak\ady ulegnq polqczeniu; pracownicy stan4 sip pracownikami nowego

zakladu, bo innej mozliwoóci nie ma. Bo gdyby chciala Rada dokonaó innych mozliwoÉci, to

zabraniaj4jej tego przepisy Kodeksu pracy i przepisy Ustawy o finansach publicznych. Taki

musi byó zapis, bo - Proszg Paústwa - musielibyécie w ogóle zlikwidowaé,Zeby móc zwolnió

pracowników, czy zeby zobowi4zania przejgla Gmina. Co do w4tpliwoéci Pana radnego

Wójcika, czy tamten za*ad mo2e, czy nie moZe. Powiem krótko, Panie radny. Proszq zr,vrócié

uwagg na same nazwg: Zarzqd Budynków Mieszkalnych i nic wigcej. Wigc po to, zeby mógl

cokolwiek robió sa wlaénie konieczne te zmiany organizacyjne i w tym kierunku zamierzenia

Burmistrza byly. Proszg Pañstwa. Zamierzenia Burmistrza technicznie wykonal zespól

powolany prr*. Burmistrza, bo taka jest nasza rola; kiedy Burmistrz zleca - opracowujemy

uchwatg i pewne wyliczenia do tego. Co do regulaminu organizacyjnego. oczywiécie to

byloby wi4ianie r4k nowemu kierownikowi, ze stawia sig go przed faktem dokonanym i nie

dáje sip zadnych mozliwoSci, aeby ten czlowiek mógl sip wykazaó. Ja chcq podkreSlió, ze

dotychczasowy kierownik mial moznoéó wykazania sig przez trzy lata. A co dalej - no to nie

wiem, jakie bpdq zamierzenia Burmistrza. Myélq, ze ogtosi konkurs, bo musi to zrobió,

irówniez dotychczasowy kierownik moze stan4ó do konkursu, co równiez na tej sali zostalo

powiedziane. Czy bgd4 pozyt).wne efekty? Naprawdp ieszcze raz podkreSlam: trudno

przewidzieó. Moim skromnym zdaniem przez pierwsze pól roku nie bQdzie 2adnych. A to

blut.go, Le je2eli nawet sip wprowadzi pewne ograniczenia etatów, to pracownicy bqdq

musieli otrzymaó odprawy. Przecie| to oczywiste, 2e nie bgdzie dwóch glównych

ksiggowych, bo po co? Tak, ze pozostawmy to nowemu kierownikowi. Natomiast s4 tu

stworzone, w tej uchwale, w tych zamierzeniach, warunki, ze jednak ten zaklad bqdzie mógt
jakierí, w wigkszym zakresie, wykonywaó zadania. Podkreélam: zadania z zakresu

uzytecznoéci publicznej, bo zadnych innych nie bgdzie mógl. To, czego wlaénie nie mógl

,obió Zurt4d Budynków Mieszkalnych, bo byl tylko powolany do zarzqdzania zasobami

mieszkaniowymi. Tylko i wylqcznie. Proszg nryrócic uwagQ: sama n¿Lzwa. Zaldad Ustug

Komunalny ch, czyli daj emy mozliwo éó r ozszerzenia dzialalnoéci.

Radna Elzbieta WiÉniewska: Chcialabym zwróció sig do Pana Przewodniczqcego,

zeby nie dopuszczal do komentowania wypowiedzi radnych przez radca prawnego. Radca
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prawny jest do wskazania podstawy
radnych.

prawnej, a nie Zeby komentowala radczyni wypowiedzi

Radna Wisniewska sprecyzowala wniosek:
hvl no nrzedstawieniu radnvm schematu

by uchwala w sprawie likwidacji ZBM glosowana

dzialalnoéci nowopowstajacego zakladu

Radca Prawny Danuta Kiwiorska: Ja rozumiem, 2e Pani kwestionuje uzasadnienie,

czyli Pani wnosi o sporz4dzenie nowego uzasadnienia. Czy tak Pani Radna?

Radna El1bieta Wiéniewska. Ja nie kwestionujg uzasadnienia, które jest dol4czone;

chodzi o rozszerzenie informacji w uzasadnieniu. Chodzi mi o to, zeby bylo jasno

powiedziane, zeby radni wiedzieli nad czym glosuj4. Chodzi mi o to - powtarzam ieszcze raz
- Leby w uzasadnieniu byla jasnoéó, ze nowy zaHad nie bpdzie generowal wigkszych strat,

niz generuje w tej chwili ZBM

Radna Maria Barañska: Ja rozumiem, ze Pani radnej WiSniewskiej chodzi

o niedokladnoéó uzasadnienia. Nie satysfakcjonuje Pani4 uzasadnienie. Tak? Jeéli nie

satysfakcjonuje nas uzasadnienie, to mo2emy przy glosowaniu uchwaly glosowaó za, przeciw,

albo sig wstrzymaó. Nie rozumiem, gdzie mamy wto2yó ten wniosek do uzasadnienia.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smorqg: Uzasadnienie jest napisane do uchwaly;
jest czgÉciq uchwaly, tak jak statut, który zatwierdzamy przy uchwale. Rozumiem Paniq
"Baraúskq 

i Pani4 Wiéniewsk4 2e te elementy, które tutaj zostaly pokazane, Pani radna

Wiéniewska chciala, aby byty zawarte w uzasadnieniu. Czy nam radnym to przeszkadza. aby

to bylo ujgte? Myilg, ze nie. Je2eli coé takiego zostanie ujpte w uzasadnieniu, to dajemy

uchwalq pod glosowanie.

Radny Wojciech Bilewicz: Jest uchwala, nikt wczesniej z porz4dku obrad jej nie

usun4l. Bez wzglgdu na to, ze z dyskusji wynika, \Z byó moZe uzasadnienie jest

niewystarczajqce. niemniej jednak trzeba przeglosowaó. Ktos przeglosuje za ,,tak", ktoÉ za

,.nie", ktoi siE wstrzyma.

Radna Elzbieta Wiéniewska wycofala swój wniosek.

Wiceprzewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 19 radnych/ powzigla

uchwalp Nr XLII I 366 I 05 w sprawie likwidacji Zarz4du Budynków Mieszkalnych

w Jgdrzejowie i utworzenia Zakladu Uslug Komunalnych w Jpdrzejowie nastqpuj4c4 iloéci4

glosów:
Za
Przeciw
Wstrzymaio sig

- 1 4
,)

- 3

/uchwala nr XLIV366/05 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel

projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Pi szczek zglosil autopoprawkp

wchodzi w zycie po uplywie 14 dni od daty publikacji
liczqc od daty wejScia w 2ycie". Burmistrz dodal, 2e jest

Smor4g odczytal uzasadnienie do

: $ 9 otrzymuje brzmienie: ,,Uchwala
i obowi4zuje w okresie 6 miesigcY

to wniosek jednej z komisji.
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Radna Janina Szreniawa zaproponowala glosowanie imienne tej uchwaly

Radny Józef Kpdra: Chcialem ponownie zaapelowaó o glosowanie za tq uchwala. Nie

uchwalenie tej uchwaly poprzednim rrLzem odbilo sig szerokim echem w Jgdrzejowie. Ludzie
- wipkszoéó oczywiScie - psioczyli, wyzywali radnych Dajmy szanse tym biedniejszym. To

wcale nie jest Iak,2e mieszkanie jest takie bardzo tanie. To sQtego typu mieszkania, gdzie

ludzie wlozyli swoje grosze. Ja wiem, jak ja dostalem: nie bardzo stary budynek; ile tam

musialem ..., wodg ciepl4 podlogi" drzwi itd. Poza tym gmina bpdzie miala z glowy remonty.

ChcA jeszcze zwroció uwagg, ze wiele miast juz to zrobilo; to nie jest wcale nowoSó, na

przyktad Kraków, Myélenice itd. Spotkalem sig z apelem mieszkanców, aby zaglosowaÓ za.

Radny Adam Wójcik odczytal treéó uzasadnienia do projektu tej uchwaly sprzed

miesi4ca, a nastgpnie obecne uzasadnienie. Powiedzial, 2e poprzednio uniemozliwialoby to

r ealizacjg zadania gminnego.,,Co j est prawdq Panowie Burmi strzowie?"

Burmistrz Marcin Piszczek: Po pierwsze zadaniem gminy jest zaspokajanie potrzeb

mieszkaniolvych mieszkaúców danej gminy. My realizujemy to dwojako: po pierwsze -

lokale socjalne, po drugie lokale komunalne. Proszg paistwa. To jest charakter

interwencyjny. Gospodarka mieszkaniowa komunalna i socjalna ma charakter interwencyjny

ze strony gminy Po drugie jest uchwala, która obowi4zuje caly czas'. 70 Yobonifikaty. My nie

robimy zadnego wylomu. Nawet jak bpdzie obowi4zywala, tych ludzi bgdzie staó, i tak bqdq

wykupywali te mieszkania. My idziemy naprzeciw mieszkaúcom. Po trzecie, jak Paistwo

doskonale wiecie - ja juz nie odnoszq sig do tego uzasadnienia - ale s4 lokale i budynki

wyl4czone. Uchwala rady gminy z 2Q03 roku okeéla, które budynki sq wyl4czone ze

sprzedaiy. Równiez uchwala z roku biez4cego, podjgta w ubieglym miesi4cu o wylqczeniu

nowobudowanych lokali komunalnych równie2 wyl1cza je ze sprzeda|y. Czyli gminie

pozostanie pewien okreélony zasób do gospodarowania i do realizowania tej polityki

interwencyjnej - jezeli chodzi o mieszkania komunalne, a oczywiScie nie dyskutujmy w ogóle

o mieszkaniach socjalnych - bo to jest zadanie wlasne gminy i te lokale w ogóle s4 wylqczone

z jakiegokolwiek obrotu.

Rada Miejska w
glosowanie tej uchwaly
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Jgdrzejowie glosowala wniosek radnej Janiny Szreniawa o imienne

4
1 A
t +

2
Wniosek nie zostal przyjpty.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Smor4g odczyta\ projekt uchwaly

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala nad projektem uchwaly:
Z a - 6
Przeciw - 9
Wstrzymalo sip - I
Uchwala nie zostala podjpta.

4d .20 .
Dyrektor Samorz4dowego Domu Kultury J6zef Straszak przedstawil sprawozdanie

z dzialalnoSci Domu Kultury w Jgdrzejowie /w zalqczeniv do protokolu/.

'  
1 ?



Radna Elzbieta WiSniewska zapTrtala, czy wplyngly pieni4dze przyznane przez

Ministra Kultury i Sztuki.
Dyrektor Straszak odpowiedzia| 2e kwota 20 000 zt ju2 wplyngla na konto Domu

Kultury na podstawie porozumienia Burmistrza i Ministra Kultury i Sztuki. Wczoraj zostala

podpisana i odeslana umowa Dyrektora Domu Kultury z Ministrem Kultury i Sztuki, a Érodki

w kwocie l0 000 zl powinny wplyn4ó w ci4gu tygodnia.
Radny Adam Wójcik: Na posiedzeniu Komisji Budzetu omawialiémy te tematy.

Jestem w 100 oA zgodny z tym, 2e trzeba w nasz Dom Kultury zaczqó inwestowaó. KiedyÚ

skladalem do Pana Burmistrza i dziS publicznie tez chca powtórzyó, ze musimy znajdywaó

irodki na tego rodzaju dzialanie, zeby tg substancjg utrzymaó i zmodernizowac. S4dzp, 2e po

stronie Dyrektora powinno byó opracowanie koncepcji zgodnej z wszelkimi obowi4zuj4cymi

normami, co powinno w Domu Kultury technicznie zaistnieó, przewidywany koszt i to trzeba

przedstawió Panu Burmistrzowi. Pan Burmistrz wtedy bgdzie mógl sig ustosunkowywaÓ

w miarg posiadanych Érodków. Wiadomo, na kulturze zarobió sip nie da; kulturp musimy

wspieraó. Tu jest apel do Pana Burmistrza. trzeba widzieó temat, abyémy nie zostali za jakiÉ

czas z rozwalajqcym sig budynkiem.
Dyrektor Straszak. zlo2ylem wniosek inwestycyjny do Pana Burmistrza o remont

elewacji od strony ul. Pilsudskiego, a konkretnie chodzi o wymiang okien. Koszt takiego okna

to kwota okolo 3 20A z\. Moina latwo policzyó ile okien jest z tamtej strony i ile by to

kosztowalo. Chodzi równiez o remont sali tanecznej, w której jest wybity parkiet. Jest

koniecznoéó wymiany, bo to jest kwestia kurzu, który sig wydobywa i bezpieczenstwa.
Dzipkujp radnemu Wójcikowi za troskp o Dom Kultury.

Radny Andrzej Hatny przypomni al, ze na pocz4tku kadencji byla powolana Spoleczna

Rada Kultury. Ile razy sip spotkala i jak uklada sip wspólpraca?
Dyrektor Straszak: Rada zostala powolana jako organ doradczy Dyrektora Domu

Kultury. Spotkala sig kilka razy; w biezqcym roku sip nie spotkala.

4 d . 2 1 .
Raúry Stanislqv' Baraúski poinformowal, ie zglosili siq do niego mieszkaricy ul. Partyzantóv'

w sprawie przejazdu na tej uticy. Byti w fej sprcwie w Rejonie Dróg, gdzie powieclziano im, 2e

miqdzy szynami jest teren kolqjo**y Ze wzglqdu na to, 2e kolqika.iest Gminy, wiqc nikf tego

nie zrabi, elko my musimy. Takie same przejazdy sq na ul. Prrypkowskiegtt i tttt ul.

l,ysokowskiej. Na tych trzech przejazdach miqdzy szynami trzeba coS zrobié.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e ul. Partyzantów byla wczoraj odbierana

przez Generaln4 Dyrekcjg. Protokol jeszcze nie dotarl, ale Burmistrz wie, ze mieli duzo uwag.
Byó mo2e w tym protokole jest zawarty równiez przejazd. Przeiazdy kolejowe na

Przypkowskiego i Glowackiego - modernizacja obydwu ulic jest przyigta w projekcie

budzetu naprzyszly rok i obejmuje równiez przeiazd kolejowy.

Radny Stanislat+' Baraúski poinformowal, 2e rada solecka i mieszkaticy zobowiqzali go do

zapytania sig, co z uregulowaniem Brzeinicy. Sprmua ta nie jest rozwiqzana od ponad I0 lat.

Mówi siq, ze jest to nie nasze zadanie. Po analizie okazqlo siq, ie rzeczywiScie nie iest to

zuJanie gminy, ale wystarczy w-niosek z urzqdu do meliorac¡i, aby pozyskaÓ pieniqdze, za
które mc¡nn by to zrobic.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e sprawdzitoiudzieli odpowiedzi na piémie.

Radna .lanina Szreniawa zapytala, czy Burmistrz mial zaproszenie na wczoraiszq Radq
Spolecznq ZOZ odnofinie.funkcjonowania szpitala. Nie mo2na siq opieraé na lym, 2e szpital
podlega pod powiat; szpital byl budowany przez mieszkanców miasta, gminy i powiatu.

Spoleczeúst:¡t'o nie dopasci, aby szpital byl z Jqdrzejowa zabrany. Rada prosi, aby Burmistrz

zaintere sowal siq szpi talem.
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Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e jest w ci4glym kontakcie z Panem Starost4.

Wczoraj z racji obowi4zków Burmistrz nie mógl byó obecny na posiedzeniu Radl

Spolecznej; miasto i gminp Jgdrzejów reprezentowala Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa

Ptasznik.

Radna Janina Szreniav,a pon¿tu'ict wttiosek o lodotaisko v, Parku 7}A-Lecict.
Naczelnik Wydzialu Oswiaty, Kultury, Sportu i Promocji Maciej KoÉmider

poinformow a\, ze pracownik wydzialu razem z przedstawicielami firmy Wojtrans zrobil

rozpoznanie. Tam jest duza róanica poziomów i trzeba teren wyrównaó. Trzeba równie2

zerwaó dari. Poniewaz podloze jest gliniaste, to wiosn4 pilkarze bedq mieli problem. Koszt
przygotowania podbudowy gruntowej wyniesie okolo 9 500 zt. Po wyrównaniu trzeba bedzie

polozyc folig - koszt 1 500 zl., plus koszt utrzymania lodowiska. Razem bqdzie to okolo

13 000 zl. Woda bgdzie za darmo zZW|K,

Radny Jr)ze.f Kqdra przypomnial, ie od n'zech miesiqcy zvrraca siq w sprau'ie przystankl¡w na

Wolicy, Borktch i Piaskach. Na Wolicy i Borkach wystctrczy naprav'ié dach, natomiasÍ na

Piaskach przystanek zo.stal zabrany. Przyszla zima, a ladzie nie majqsiq gdzie schronió.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e przystanki na Piaskach i Wolicy s4

zaplanowane w przyszlorocznym budzecie. W Wolicy rzeczywiécie jest kwestia naprawy
poszycia dachowego, ale w tej chwili nie ma juz Srodków. Na pocz4tku przyszlego roku te

przystanki bgdq robione, jezeli oczywiÉcie zostanie uchwalony budzet w przedstawionej

formie. Jest wigcej przystanków, które chcemy remontowaó i ustawiaó od nowa.

Radny Stanislaw Baraúski przypomnial, 2e dawniej boiska do kosza byly zalewane

wod4 i wykorzystywane na lodowiska. Moze wykorzystaó takie rozwiqzanie przy szkolach?

Radny Kazimierz Michalski uwaza, 2e skoro s4 podjgte dzialania zmierzalqce

w kierunku wymiany przystanków proponuje, aby w pierwszej kolejnoéci zrobió to przy trasie

E-7, poniewa|przqehdza tamtgdy duzo ludzi i rzutuje to na wizerunek miasta.

Ld.22.
Radny Ryszard Dzwonek zapytal, czy jest osoba odpowiedzialna za opiekowanie sip

boiskami, gdyz dochodz4 sygnaly, ze sq tam jakieS uszczerbki, odkrgcane sq íruby. Czy dziata

monitoring?
Burmistrz Marek Wolski: Caly obiekt sportowy, który powstal w tym roku,

podzielilem: za boiska wszystkie odpowiada dyrektor Zespotu Szkól Pan Miroslaw

Fr4ckiewicz, natomiast za korty odpowiada kierownik Ptywalni Pan B4kiewicz. Pan

Fr4ckiewicz wystryil z inicjaty"w4 aby zagrodzió; przekazalem kwotg pienipdzy

zagrodzono, Leby mial wiqksz4 kontrolg. Jezeli s4 jakieé uwagi wezwp Pana Dyrektora.

Monitoring dziala.

Pan Marek Perzyúski uwaaa, 2e jeleli imiennie zapraszane s4 na sesjg jakieS osoby,

które maj4 coé do powiedzenia. W tym momencie upolityczniacie, bo jednemu mo2na,

drugiemu nie mozna. Ja mialem dwa p¡ani a; przekazalem je Pani Zigbiúskiemu, który siq nie

zapytal. Jezeli zapraszacie Paistwo goéci imiennie, nich oni maj4 prawo zabraÓ glos. Trudno,

zebym w temacie, który wynika w czasie dyskusji lecial z kartkq do przewodnicz4cego.

Radny Stanislaw Baraúski uwa2a, 2e nale2y zmienió regulamin rady i bpdzie sprawa

rozwiqzana.
Radna Elzbieta WiSniewska odczytala zapis w $ 29 pkt. 4 Statutu Gminy Jpdrzejów.
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Ad.23 .

Przewodnicz4cy obradPawel Smor4g o godzinie 13a5 zamkn4l obrady )(LII sesji Rady

Miej sk iej w J gdrzejowie.

P¡otokolowaia
/ '-'>','i {¿:,tq)t/-:ku

Teresa Borowska

Przewod¡icz4ga obrad w punktach 1 - I l.
\ ..., ,-rLt;-{aj
mgr Ewa Ptasznik

Przewodniczqcy obrad w punktach 12 - 23

Pawel Smor4g
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